



The Arrangement of Purchasing S.1, S.2 & S.4 Art Supplies
有關中一、中二及中四級集體訂購美術用品安排

Dear Parents,

各位家長：

To meet the needs of the visual arts curriculum, the school has ordered the above art supplies, as stated in the table below, for each S.1, S.2 and S.4 student. Parents are kindly requested to complete the reply slip by 4 December 2023 (Mon) and settle the payment at G/F by Octopus card before 6 December 2023 (Wed). Parents may also choose to purchase the supplies on their own. For enquiries, please contact Ms Tsang Hiu Yan, the Visual Arts Panel Head, at 2604 9762. Thank you for your attention.

Form 年級	Subject 科目	List of Art Supplies 美術用品名稱		Price 售價
S.1 S.2 S.4	Visual Arts 視覺藝術	School A2 size Plastic Folder	學校 A2 尺寸透明收納袋	HK\$ 4.5
		School Sketch Book (Large)	學校畫簿 (大)	HK\$ 9.0
		School Sketch Book (Small)	學校畫簿 (小)	HK\$ 4.0
		Total Sum 總金額		HK\$ 17.5

為配合視覺藝術科的課程需要，學校為每位中一、中二及中四級學生訂購以上美術用品，供上課之用。請家長於 2023 年 12 月 4 日 (一) 前填妥回條，並於 12 月 6 日 (三) 前以八達通在學校地下繳交有關款項，家長亦可選擇自行購買。如有查詢，可於辦公時間內致電 2604 9762，與視藝科科主任曾曉恩老師聯絡。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長
29 November 2023 2023 年 11 月 29 日

Reply Slip 回條

I acknowledge the receipt of the captioned circular regarding "The Arrangement of Purchasing S.1, S.2 & S.4 Art Supplies".
本人經已知悉 貴校來函有關「中一、中二及中四級集體訂購美術用品安排」事宜。

Name of Student 學生姓名：_____

Class 班別：_____ CSNO 班號：_____

Name of Guardian 監護人姓名：_____

(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：_____

Date 日期：_____